
 
 
 

Sid 1 (2)  

 

Anmälan vid  
kränkande särbehandling  
eller diskriminering 
Gör så här: 
 

1. Prata med din närmaste chef. 
 
Är det är din närmaste chef  
som har utsatt dig för kränkande särbehandling  
eller diskriminering? 
Prata i så fall med din chefs chef  
eller med HR  
eller med ditt skyddsombud. 
 

2. Läs Samhalls riktlinjer vid kränkande särbehandling 
lättläst version  
originalversion  
 
Läs Samhalls riktlinjer vid diskriminering 
lättläst version 
originalversion 
 

 

Gör steg 1 och 2 innan du gör en anmälan  
om kränkande särbehandling  
eller diskriminering. 
 
När du fyller i en anmälan – se nästa sida – 

kan du inte lämna anonyma uppgifter. 

Samhall måste ha namn 

för att kunna utreda och åtgärda  

det som har hänt. 



 
 
 

 
Sid 2 (2) 

 

 
 

Ditt namn: 

Din arbetsplats: 

 

Vem eller vilka känner du dig utsatt av? 

Namn: 

Befattning: 

Arbetsplats: 

----------------------------------------------------------------------------- 

Vad är det som har hänt?  
Beskriv så detaljerat du kan.  
Använd nästa sida också,  
om du behöver mer plats. 

 

 

 

 

 

 

 

 

-------------------------------------------------------------- 
 
Det här fylls i av den som tar emot anmälan 
 
Datum för mottagande: 

Namn och funktion: 

 


